
S SEJE OBČINSKE SKUPŠČINE

Resolucija za leto 1988 sprejeta
V času, ko je občinski izvršni svet pripravljal
predlog resolucije za leto 1988, nikakor niso bili
znani pogoji gospodarjenja za to koledarsko leto,
kar pomeni, da se je predlagatelj lahko naslonil
edinole na razpoložljive podatke, ki so bili na
voljo v usmeritvah za republiško resolucijo ter
seveda na dejansko gospodarsko in družbeno situ-
acijo v občini.

Povsem na dlani je, da globalni cilji razvoja
v občini ne bodo uresničeni, kar pomeni, da bo Še
letos potrebno korigirati srednjeročni družbeni
plan. Ni pričakovati takšnega porasta proizvod-
nje, ki bi lahko nadomestil zaostanek za planirano
povprečno 3,7-odstotno rastjo družbenega proiz-
voda, kot je opredeljen v srednjeročnem planu.
Domala podobne ugotovitve veljajo tudi za po-
dročje mednarodne menjave. Ne uresničujejo se
tudi usmeritve dolgoročnega plana mesta o hitrej-
Sem razvoju rvojcga južnera deia. zaskrbljujoče
so zamude pri komunalm opremljenosti industrij-
skih con in izpada nekaterih predvidenih naložb
na prostoru občine, po sprejetih interventnih
ukrepih ZIS pa se pretežni del gospodarstva sre-
čuje z velikimi težavami.

Glede na takšno stanje so lahko globalni okviri
razvoja v občini za leto 1988 naslednji: 2,5-odstot-
na rast družbenega proizvoda, 3,5-odstotna rast
industrijske proizvodnje, izvoz naj bi bil višji kot
leta 1986, zaposlenost naj bi se povečala za 1 od-
stotek, usmeritve na področju osebne, skupne in
splošne porabe pa bodo v končni tekst resolucije

vnešene po sprejemu republiške resolucije. Ta
slednji sklep, ki je v bistvu edina neznanka kvali-
tetne opredelitve resolucije, so delegati z večino
glasov sprejeli hkrati tudi nekatere spremembe
k predloženemu predlogu. Le-te zadevajo izgrad-
.njo prizidka k agroživilski šoli, dopolnitev pro-
storskih aktov za VS 2/2 Trnovo, dodan ureditve-
ni načrt VR 3/5 - Biocenter - del ter pripravo
izvedbenega akta za pokopališče Šmarje-Sap, pri
poglavju opremljanje stavbnih zemljišč pa se izpu-
sti VS 8/2 Dobrova.

V sami razpravi so delegati postavili tudi več
vprašanj in mnenj. Staneta Venclja iz KS Milan
Cesnik je zanimalo, ali je Izvršni svet širše analizi-
ral stanje po sprejemu interventnih ukrepov, kaj
je predvideno z gradnjo poslovno stanovanjskega
objekta na Langusovi in ali je smiselno iz leta
v leto prenašati nerealizirane naloge s področja
KS. Lojze Jatnnik i? KS Galjcvica je opozoril
skupščino na zaskrbljenost krajanov te in sosed-
njih KS glede večjih investicijskih vlaganj, ki so po
njihovem mnenju ekološko in prometno varnost-
no problematične (Polikem, industrijski tir...)
ter predlagal sestanek prizadetih z odgovornimi.
Mihael Cene (DK-30) je predlagal, da se zaradi
preprečitve fluktuacije kadrov v trgovinah v toza-

devni družbeni dogovor vnese višje vrednotenje
izmenskega dela. Menil je tudi, da je preprečeva-
nje nedovoljenih gradenj pogojeno z učinkovitej-
šim delom inšpekcijskih služb, o čemer naj bi
razpravljala tudi skupščina. Ostoj Kristan - dele-
gat KD-2 je opozoril, da v dokumentu manjka
razširitev toplovodnega omrežja med Jamovo in
Tržaško. Sašo Jenko iz KS Ig se je zavzel za
čimprejšnje ukrepanje izvršnega sveta glede grad-
nje trgovine na Igu, saj se le-ta ne premakne
zaradi nesoglasij krajanov. Delegat OK ZSMS
Slavko Slak je predlagal dopolnilo - zagotavlja-
nje možnosti za ureditev centra interesnih dejav-
nosti mladih v mestnem predelu občine. Delegat
KS Notranje Gorice-Plešivica Jože Sojer se je
zamislil nad po njegovem premalo realno stopnjo
zaposlenosti, saj pričakujemo nadpovprečni priliv
kadrov iz šol usmerjenega izobraževanja.

Ncpcsredno po razpravi je predsednik IS Stane
Droljc pojasnil. da bo večino predlogov in pobud
skušal Izvršni svet ob izvajanju aktivnosti tudi
upoštevati. Na njegov predlog je skupščina spreje-
la tudi sklep o razgovoru investitorjev in predstav-
nikov KS o gradnji v industrijski coni RP-2 ter
zadolžitvi inšpekcijskih služb o prostorskem nad-
zoru.


